

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 08-04-2026 10:30:16 AM Subject: postpone the date of the ordinary GAM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 08-04-2026 10:30:16 AM الموضوع: تأجيل موعد اجتماع الهيئة العامة العادية
With reference to the above subject, and further to the Company's disclosure of the resolutions of the Board of Directors issued at its meeting held on 18/02/2026, which included calling the General Assembly to convene its Ordinary Meeting on 28/04/2026, kindly be advised that, further to the resolution of the Board of Directors of Gulf Insurance Group / Jordan adopted at its meeting held on Tuesday, 07/04/2026, it has been resolved to postpone the Ordinary General Assembly Meeting of Gulf Insurance Group / Jordan referred to above. The postponement shall remain in effect until the approval of the Central Bank of Jordan is obtained for the publication of the Company's audited financial statements.	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ولحقاً لإفصاح الشركة عن قرارات مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2026/02/18، والمتضمنة دعوة الهيئة العامة لعقد اجتماعها العادي بتاريخ 2026/04/28 يرجى التكرم بالعلم بأنه ولاحقاً لقرار مجلس إدارة شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن المتخذ في اجتماعه المنعقد يوم الثلاثاء الموافق 2026/04/07 فإنه سيتم تأجيل موعد اجتماع الهيئة العامة العادي لشركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن المشار إليه أعلاه، وذلك لحين صدور موافقة البنك المركزي الأردني على نشر البيانات المالية المدققة للشركة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: مريانا ابو ديه	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مريانا ابو ديه